
Zápis ze schůzky členů Rady SRPŠ 
 

datum konání: 12. října 2017 od 20 hod. 
přítomné členky: Mgr. Veronika Bezděková, Mgr. Eva Tluková 
host: Mgr. Marie Válková  
 
Body programu: 
 
1. Email důvěrníkům SRPŠ 
 
Rada se shodla, že je třeba napsat důvěrníkům email, ve kterém je přivítá, představí jim jejich 
činnost a seznámí je s granty, které SRPŠ získal od Obce, a s akcemi plánovanými na letošní školní 
rok. S ohledem na konání třídních schůzek dne 13. listopadu bylo zvoleno datum schůzky s 
důvěrníky na 6. listopadu. 
 
Důvěrníkům poslala Eva Tluková 18. října  následují email:  
 
Vážení třídní důvěrníci, 
děkuji vám, že jste přijali tuto funkci, a doufám, že naše spolupráce bude přínosná jak pro školu, tak 
pro nás a naše děti. Během školního roku bychom se měli sejít dvakrát. Jako první termín úvodní 
schůzky navrhuje Rada SRPŠ pondělí 6. listopadu od 19 hod. u Korychů. Druhá závěrečná schůzka 
se bude konat na konci školního roku.  
 
Na úvodní schůzi vám dáme na vědomí aktuální částku na účtě SRPŠ a předložíme vám návrhy 
ředitelky školy k účelům jejich využití. Vaším úkolem bude je schválit a v případě nesouhlasu o nich 
diskutovat. Můžete také předložit vlastní návrhy na využití peněz z příspěvků rodičů. 
 
Chtěla bych vás také informovat o tom, že Obecní úřad schválil SRPŠ dotace ve výši 24.000 Kč na 
následující akce: Dlabání dýní 2.000 Kč, Vánoční dílna 10.000 Kč a Exkurze do pravěku 12.000 Kč. 
 
Prosím vás o potvrzení přijetí tohoto emailu, abych si mohla ověřit správnost kontaktů na vás. 
 
S pozdravem 
 
Mgr. Eva Tluková 
členka Rady SRPŠ 
 
Marie Válková slíbila, že důvěrníkům zašle program nejpozději týden před schůzkou. 
 
2. Platba členského příspěvku a stav účtu spolku 
 
Počet rodičů, kteří zaplatili ke dni schůzky členský příspěvek, je malý, celková výše letošních 
příspěvků činí pouze 84.030 Kč. Marie Válková požádá ředitelku školy, aby rodičům platbu 
příspěvku připomněla, nejlépe přes elektronickou ŽK. Platba členského příspěvku je sice 
dobrovolná, ale rodiče by měli být motivováni k samozřejmé platbě tak, jako v MŠ Jablíčko. 
 
Na účtu SRPŠ je kromě členských příspěvků zůstatek z minulého školního roku 6.700 Kč. Po 
odeslání platby 105.864 Kč za školní pomůcky se na účtě objevil schodek 826 Kč, protože na 
pomůcky bylo vybráno pouze 105.038 Kč. K tomuto schodku pravděpodobně došlo neoznámením 
zvýšení ceny dodavatelem. Z důvodu, že školní pomůcky přišly ve čtyřech samostatně 
vyfakturovaných balících, si pracovníci školy navýšení ceny nevšimli. Rada SRPŠ navrhne 
důvěrníkům na schůzce schválení zaplacení schodku ze svých rezerv. 



 
3. Plán akcí, na které SRPŠ žádalo o dotace od Obce 
 
▪Dlabání dýní – 2.000 Kč (dýně a jednorázové ubrusy na stoly) 
▪Vánoční dílna – 10.000 Kč (výtvarné potřeby) 
▪Exkurze do pravěku – 12.000 Kč (honorář pro lektorku) 
 
4. Školní bál 
 
Termín bálu bude upřesněn podle rezervací sálu, zamluví jej Marie Válková. Je třeba zajistit hudbu, 
DJ  a dohodnout s důvěrníky pomoc s organizací. 
 
5. Akce plánované na školní rok 2017/2018 
 
▪Seminář Prevence šikany, na který jsme nedostali dotaci od Obce z důvodu, že se týká jen malého 
počtu dětí. 
▪Výstavba altánu v areálu 2. stupně ZŠ 
▪Další akce podle návrhů ředitelky ZŠ a důvěrníků 
 
 
Zapsala: Mgr. Eva Tluková  
 
 
 
 


